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朝陽科技大學
091學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1577
	Course Number
	1577

	授課教師
	周次吉
	instructor
	CHAO,TZU CHI

	中文課名
	國文
	Course Name
	Chinese

	開課單位
	校訂必修(四日)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	以現代文學及日常生活可見的種種文學現象為起點，再往上溯及古代的文人所創發的文學及文化現象。因此，在課程安排上，以當年度的文學將作品賞析為出發；再以茶經、易經、醫經擇一說明中國文化：進而以詩詞、戲劇等探討中國人的文學世界。
	Objectives
	Chinese literature was the base of our country"s traditional culture.  We can understand the grace of China literature and promotes the ability of read and write through those production.  We also wish all the students may appreciate the different between right and wrong from the Chinese literature, and establish the consummate personality.

	教材
	板書、學生自作筆記、問題討論、粉墨表演。
	Teaching Materials
	Teaching.  Take notes.  To discuss and explanation perform on the stage.

	成績評量方式
	審查筆記、抽問、出席情況、期中、期末考成績。
	Grading
	To examine the notes.  To ask the question.  The mark of the midterm and final examination.

	教師網頁
	 

	教學內容
	    擬從經、史、子、集『四部』來簡介我國文化，並從中選取一、二篇章，做為講授之資。如《易》之〈繫辭〉、《詩》之〈關雎〉、《史記》之〈貨殖列傳序〉以及唐詩、宋詞等等。
	Syllabus
	I select one or two chapters from "An old classification of ancient Chinese books-classics, history, philosophy, and literary works" to introduce the Chinese civilization.  For example, "The book of the Changes-Chi tsu", "The book of Odes-kuan chu", and "The Historical Records, by Ssu Ma-Chien-Collected bigraphies of a preface of potbellied merchant".


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

